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Vergadering van woensdag  5 april 2023 om 19.30 in de Kruisdam 
 

1. Opening en Welkom: 
Aanwezig: Rob de Graeve, Marjolein van Houten en René Rovers. 
Afwezig met kennisgeving: Kas Horstman en Johan Kremer 

 
2. Aanvullingen op de reguliere agenda: diverse mailtjes ter afhandeling 

 

3. Ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  
(Marjolein van Houten-v.d. Veen)  

Ter verduidelijking aan wijkbewoners en vrijwilligers:  
- De rol van de coördinator AenE is slechts ondersteunend en aanvullend! 
- De organisator van het evenement/activiteit is belast met het maken van een plan van 

aanpak met als inhoud: personeel, informatievoorziening, juridische kanten, wijze van 
organisatie, financiële kanten, automatisering, communicatie en controle en de  
huisvesting  (PIJOFACH)  

- Daarnaast is de organisator belast met de zorg voor borging in het totale proces als het 
een periodiek te herhalen activiteit/evenement is. 

- Dit Plan van aanpak wordt getoetst door de coördinator AenE en indien er onvoldoende 
middelen aanwezig zijn vanuit de primaire begroting van de stichting zal zij in overleg 
met de organisator komen met een voorstel aan het bestuur hoe de kosten kunnen 

worden gedekt.  
 

Er worden verder diverse punten behandeld waar de coördinator AenE mee bezig is. 

Zodra die zich lenen voor publicatie aan de wijk en/of vrijwilligers wordt hiervan melding 
gemaakt in het verslag. 

 
4. Ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  (René Rovers) )  

Er worden diverse punten behandeld waar de coördinator wijkbeheer mee bezig is. 

Zodra die zich lenen voor publicatie aan de wijk en/of vrijwilligers wordt hiervan melding 
gemaakt in het verslag. 

 
5. Notulen van de bestuursvergadering van 22 maart 2023: 

Notulen worden goedgekeurd.  

 
6. Vervolg op de Transitie van de Kruisdam en de Warme Huiskamer van de Meent:  

stand van zaken hieromtrent; 

- De verbouwing van de pleinzaal verloopt volgens planning. 
- Er vinden voorbereiding plaats om de bar zaal te transformeren naar het huiskamer idee. 

- De bevindingen en suggesties uit de eerder gehouden sessies met de wijkbewoners 
worden meegenomen door de opgerichte werkgroep. 

- Er is ondersteuning gevonden voor de functioneel beheerder voor begeleiding van  het 

totale proces. 
 

De warme huiskamer: 

- Per 1.4.2023 wordt gestopt met het verstrekken van maaltijden in de vorm van ontbijtjes 
aan kinderen op de 2 basisscholen in de wijk. De reden is dat van overheidswege hierin 

wordt voorzien middels het beschikbaar stellen van geld aan de gemeenten. De 
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functioneel beheerder heeft dit kortgesloten met de leiding van de scholen. De scholen 
kunnen zelf een aanvraag indienen/zich aanmelden via een link op de site. 

 
- Het verstrekken van warme maaltijden op de maandagavond wordt gecontinueerd voor 

zover er vrijwilligers zijn/komen die zich aanmelden om e.e.a. te gaan verzorgen. De rol 
van de functioneel beheerder/sociaal verbinder is in deze derhalve aflopend. 

 

- Het verstrekken van goederen aan de minima via het “winkeltje” in het winkelcentrum 
zal worden voorgezet tot het moment dat de subsidie die hiervoor is gekregen op is. Het 
is een goede zaak dat dit initiatief inmiddels ook wordt gedragen door wijkbewoners zelf 

en sponsoren vanuit het winkelcentrum. 
 

- Omtrent de vraag of er ook een functionele bijdrage kan worden geleverd om de 
menstruatiearmoede het hoofd te bieden vindt overleg plaats met de wijkregiseur van de 
gemeente. Vooralsnog geeft het rijk hiervoor een vergoeding aan de gemeente dus 

financieel ligt hier voorlopig geen taak voor de stichting. 
 

7. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  
- Uitslag enquête in de Meent en het vervolg hierop; 

Uit het overleg is naar voren gekomen dat er voorlichting aan de wijk wordt gegeven 

omtrent de gehouden enquête op 23.5.2023 door de voorzitter van de werkgroep. 
 

- Extra schoonmaken van de Kruisdam:  

Er is al vervolg gegeven aan het besluit van het bestuur tot een instellen van een pilot 
van 3 maanden om over de periode 1.4.2023 – 1.7.2023 te kijken in hoeverre de kwaliteit 

van het geleverde voldoet aan de wensen van de stichting. De functioneel beheerder 
komt hier na 1.7.2023 op terug. 
 

- Monitor achter de bar plaatsen; 
- Verbetering WIFI-verbinding van huurder INOVUM; 

Beide items worden doorgeschoven naar de volgende vergadering 

 
- Jaarverslag 2022; 

Het verslag en de jaarrekening 2022 zijn ingediend bij de gemeente. Met dank aan alle 
vrijwilligers die een bijdrage hebben geleverd aan de totstandkoming van het jaarverslag. 
 

- Accountantsverklaring 2022 Welzijnsontmoeting; 
Het is de stichting gelukt een accountant bereid te hebben gevonden een goedkeurende 

verklaring af te geven. Hiermee is aan de voorwaarde tot subsidieverlening voldaan.  Ook 
voor 2023 zal deze functionaris beschikbaar zijn voor het onderzoeken en afgeven van 
een verklaring. 

 
- Advies van de advies commissie omtrent het vragen een bijdrage in de kosten van de 

exploitatie van de kruisdam aan de clubs: 

Hierover vindt nog steeds nader overleg plaats en ook over het  daaropvolgend  advies 
aan het bestuur. 

 
 

- Voorstel aan het bestuur omtrent Horecaproject; 

Per 1.4.2023 wordt het bord met het aanbod van producten achter de bar 
geactualiseerd. In de maanden juli/augustus 2023 vindt er een evaluatie plaats omtrent 
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de vraag en het aanbod van producten en komt er wellicht een voorstel om de prijzen 
aan te passen. 

 
- Advies aan de AED-groep over het vervolgtraject met Fuego door bemiddeling van mw. 

Beukers van advocatenkantoor Hamers;  
Er ligt nu een definitief schikkingsvoorstel op tafel waar de werkgroep AED zich wel of 
niet in kan vinden. Een verdere procesgang is in ieder geval van de baan. 

 
- Digitale agendering loopt nog niet  soepel, te weinig inzicht voor het barpersoneel; 
- Projecteren van de agenda bij verhuur en niet alleen bij agenda op de site van de 

Kruisdam   
- Aanschaf tool via Techsoup; 

Deze onderwerpen worden aangehouden tot de volgende vergadering. 
 

- Uitkomst van de aanvraag subsidie Zon MW inzake de organisatie van een 

Alzheimercafé; 
Er is nog geen uitslag bekend. 

 
- Aantrekken nieuwe bestuursleden:  

LSA en gemeente willen zich hiervoor inzetten net als de vrijwilligers Joost Nachbahr en 

Gerard Bierlaagh. 
Eerdaags vindt er een overleg plaats hoe dit aangepakt kan gaan worden. 
 

- Er ligt een akkoordverklaring door de stichting voor de aanleg van een aanvullend 
speelveldje tlv. budget Buurtsportcoach 2023.  

 
- lidmaatschap LSA; de Stichting is lid geworden van het overkoepelend orgaan wijkcentra.  

  

8. Rondvraag: hiervan wordt geen gebruik gemaakt 

9. Volgende vergadering: woensdag  19 april 2023  om 19.30 in de Kruisdam    

10. Sluiting om 21.00 uur! 

 

Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  

Het staat iedereen vrij om nadere informatie te vragen aan het bestuur indien 
de notulen (te) onduidelijk zijn. 

Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  bestuur@hilversumsemeent.nl 


